



17th October 2022  
2022年10月17日

**‘PYX CARES’ Donates to  
The Borneo Orangutan Survival Foundation  
‘PYX CARES’向婆罗洲红毛猩猩生存基金会进行捐赠**

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX), a leading international premium zircon producer, has made a first-in-kind donation to The Borneo Orangutan Survival Foundation (BOS), a non-profit organisation which works to conserve orangutans and their habitats in Kalimantan, Indonesia.

全球领先的高品质锆石生产商PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX)首次向婆罗洲红毛猩猩生存基金会 (Borneo Orangutan Survival Foundation, BOS) 进行了捐赠。婆罗洲红毛猩猩生存基金会是一家位于印度尼西亚加里曼丹地区的非营利组织，致力于保护红毛猩猩及其栖息地。

The donation is part of the ‘PYX Cares’ programme and will support a total of 30 orangutans being cared for by the Borneo Orangutans Survival Foundation (BOS). The foundation regularly cooperates with the Indonesian Government in the maintenance and preservation of the environment.

该捐赠是‘PYX Cares’项目的一部分，将为婆罗洲红毛猩猩生存基金会 (BOS) 保育的总计30只红毛猩猩提供帮助。该基金会定期与印度尼西亚政府就维护和保护环境开展合作。

The funds will translate into buying essentials such as diapers, milk bottles, blankets, sleeping baskets, and rattan baskets, all of which are important conservation elements.

该笔资金将用于购买如尿布、奶瓶、毛毯、睡篮和藤篮等对于保护红毛猩猩至关重要的必需品。

To date, the BOS Foundation has released 450 orangutans from their rehabilitation centres to three reintroduction sites in Central and East Kalimantan. The foundation is currently caring for an excess of 400 orangutans in two rehabilitation centres.

迄今，该基金会已将450只红毛猩猩从康复中心转移到位于中加里曼丹省和东加里曼丹省的三处放归点。基金会目前的两个康复中心共保育超过400只红毛猩猩。



*Orangutans at Borneo Orangutans Survival Foundation rehabilitation centre  
婆罗洲红毛猩猩生存基金会康复中心的红毛猩猩*



*Chairman and CEO of PYX Resources, Oliver Hasler with the team at Borneo Orangutans Survival Foundation  
PYX Resources 董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver Hasler) 与婆罗洲红毛猩猩生存基金会团队*

Inspiration for “PYX Cares” came from the Sustainable Development Goals (SDGs) set out in the United Nations Development Programme. The initiative is the Company’s blueprint for making a positive impact at the locations where it operates and is critical to achieving sustainable growth. At PYX, it is understood that long-term goals can only be achieved if strong, mutually beneficial relationships are forged with local



people and if operations are carried out responsibly.

受联合国开发计划署提出的可持续发展目标（SDG）启发，“PYX Cares”是公司在其运营地发挥积极影响的蓝图，对实现可持续增长至关重要。PYX认识到，只有与当地人们建立牢固的互惠关系，负责任地开展业务，才能实现长期发展目标。

For information on how to donate to the BOS foundation, please visit:

<https://www.orangutan.or.id/donate>

想要查询更多关于向婆罗洲红毛猩猩生存基金会捐赠的信息，请访问：

<https://www.orangutan.or.id/donate>

Chairman and Chief Executive Officer of the company, Oliver Hasler, said: *“We have a responsibility to the local community to preserve the land, whether that is through supporting conservation funds, reforestation, or donations to schools, it matters that we have a net positive impact on the region, over and above the mitigation of immediate effects of our operations. We are a long-term investor in the social, environmental, and economic prosperity of our region and it is a role that is central to our activities.”*

PYX Resources董事长兼首席执行官何力先生（Oliver Hasler）表示：“我们对于当地社区负有保护这片土地的责任，不论是通过提供保护资金、重新造林还是向学校捐赠的方式，重要的是，我们不仅要减轻我们运营的直接影响，还要做的更多更好，为该地区带来净积极影响。我们是本地区社会、环境和经济繁荣的长期投资者，这是我们活动的核心任务。”

\*\*\* ENDS \*\*\*

\*\*\* 结尾 \*\*\*

#### For more information:

想要查询更多的信息：

PYX Resources Limited	T: +61 2 8823 3132 E: ir@pyxresources.com 电话: +61 2 8823 3132 电邮: ir@pyxresources.com
WH Ireland Limited (Financial Adviser and Joint Broker) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell WH Ireland Limited (财务顾问兼联席券商) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	T: +44 (0)20 7220 1666 电话: +44 (0)20 7220 1666
St Brides Partners Ltd (Financial PR) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris St Brides Partners Ltd (财务公关) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	E: pyx@stbridespartners.co.uk 电邮: pyx@stbridespartners.co.uk

*This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.*

本公告由董事长兼首席执行官何力先生（Oliver B. Hasler）授权发布。

#### About PYX Resources

##### 关于 PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX, LSE: PYX) is a major global producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest zircon producing mining company globally by zircon resources. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX Resources is committed to fully develop its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources

in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的全球主要高品质锆石生产商。PYX的主要矿床Mandiri和Tisma是大型浅层露天矿作业矿床，均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX旗下的Mandiri矿床于2015年投产，当前PYX已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心进行负责任开采并投资更广泛的社区，PYX Resources致力于在充分开发Mandiri和Tisma矿床的同时，着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。

### **About The Borneo Orangutan Survival Foundation (BOS)**

#### **关于婆罗洲红毛猩猩生存基金会（BOS）**

The BOS, is an Indonesian non-profit non-governmental organization founded by Dr. Willie Smits in 1991 and dedicated to the conservation of the endangered Bornean orangutan (*Pongo pygmaeus*) and its habitat through the involvement of local people. It is audited by an external auditor company and operates under the formal agreement with the Indonesian Ministry of Forestry to conserve and rehabilitate orangutans. The BOS Foundation manages orangutan rescue, rehabilitation and re-introduction programmes in East and Central Kalimantan. With more than 400 orangutans (per July 2021) in its care and employing more than 440 people. BOS Foundation is the biggest non-human primate conservation non-governmental organization worldwide. Nyaru Menteng and Samboja Lestari are the BOS Foundation sites that have received most extensive media coverage. Nyaru Menteng, founded by Lone Drøscher Nielsen, has been the subject of a number of TV series, including Orangutan Diary, Orangutan Island and the series Orangutan Jungle School, airing since 2018.

婆罗洲红毛猩猩生存基金会是一家印度尼西亚的非营利性非政府组织，由Willie Smits博士创立于1991年，致力于通过当地人的参与来保护濒危的婆罗洲红毛猩猩（婆罗洲猩猩）及其栖息地。该基金会由外部审计公司审计，并根据印度尼西亚林业部正式协议运营，为红毛猩猩提供保护，助其康复。该基金会管理东加里曼丹省和中加里曼丹省的猩猩救助、康复和放归项目。截至2021年7月，该基金会为超过400只红毛猩猩提供保护，拥有超过440名员工。该基金会是全世界最大的非人类灵长类动物保护非政府组织。尼亚鲁门腾（Nyaru Menteng）和桑博加莱斯塔里（Samboja Lestari）是得到媒体最多关注的该基金会所属保育区。由Lone Drøscher Nielsen创立的尼亚鲁门腾（Nyaru Menteng）是许多电视节目的拍摄地，包括自2018年起播放的猩猩日记（Orangutan Diary）、猩猩岛（Orangutan Island）和猩猩丛林学校（Orangutan Jungle School）等。